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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az interpelláció címe: "Milyen szerepe van Balog Zoltánnak és Áder János testvérének a 
fideszes pedofilhálózat működtetésében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint ismert, a Fideszben már 2011-ben tudták, hogy a bicskei gyermekotthon igazgatója, az Orbán
Viktorral  jó kapcsolatot ápoló V. János pedofil.  Tarlós István főpolgármestersége alatt  a bicskei
gyermekotthon  két  dolgozója  többek  között  arról
 számolt be a Főváros Oktatási, Gyermek- és Ifjúságvédelmi Főosztályának, hogy egy bent lakó
kisfiú elmondta nekik, hogy „János bácsi” benyúlt a nadrágjába. Ezt a főosztályt akkoriban Pölöskei
Gáborné Áder  Annamária  vezette,  aki  történetesen Áder  János volt  köztársasági  elnök testvére.
Tudnia kellett,  hogy mit csinál az igazgató a bicskei gyermekotthonban lakó gyerekekkel, látnia
kellett a felvett jegyzőkönyvet, mégsem akadályozta meg, hogy a pedofil igazgató még 5 éven át
zaklathatta a rá bízott gyerekeket. Pölöskei Gáborné Áder Annamáriát a hallgatása után előléptették,
köznevelési  intézményrendszer  fejlesztéséért  felelős  helyettes  államtitkár  lett,  méghozzá  Balog
Zoltánnál az Emberi Erőforrások Minisztériumában. Annak a Balog Zoltánnak lett az államtitkára,
aki a pedofil igazgatónak falazó K. Endre kegyelméért is lobbizott Novák Katalinnál, illetve akinek
a javaslatára Bronz Érdemkeresztet kapott a pedofil igazgató, V. János.

A volt köztársasági elnök ma úgy fenyegetőzik perrel a DK ellen, hogy egyetlen állításunkat sem
cáfolta. Igaz, hogy az ő testvére vezette azt a főosztályt, amelynek elmondták, hogy az igazgató
pedofil?  Igen,  igaz.  Igaz,  hogy  Áder  testvére
 az intézmény fenntartójaként nem rúgta ki a pedofil igazgatót? Igen, igaz. Igaz, hogy V. János ezek
után még 5 éven át szexuálisan zaklathatta a rá bízott gyerekeket? Igen, ez is igaz, ahogy az is, hogy
Pölöskei  Gáborné  Áder  Annamária  jutalmul
 mehetett  is  államtitkárnak,  méghozzá  Balog  Zoltán  minisztériumába.  Ezek  szerint  pedofilok
mosdatásával lehet előre jutni a Fideszben. Az egyik félrenéz és nem rúgja ki, a másik kitüntetésre



javasolja,  a  harmadik  kegyelmet  ad  neki,  a  negyedik  ellenjegyzi,  a  pedofilhálózat  feje  meg
jóváhagyja. Közben minden szereplő lépeget előre a ranglétrán, a főosztályvezetőből államtitkár
lesz, az államtitkárból köztársasági elnök, a miniszterből meg a Magyar Református Egyház feje.

Kérdezem hát Miniszter Urat:

 -  Milyen  szerepe  van  Balog  Zoltánnak  és  Áder  János  testvérének  a  fideszes  pedofilhálózat
működtetésében?
 -  Zajlik-e  minisztériumi  vizsgálat  azzal  kapcsolatban,  hogy  hány  pedofilt  és  pedofilsegítőt
mosdathatott  ki  a  fideszes  pedofilhálózat?
 -  Ha  még  nem  indult  ilyen  vizsgálat  abban  a  minisztériumban,  amely  többek  között  a
gyermekvédelemért is felel, akkor ki tiltotta meg a vizsgálatot?

 

Várom válaszát!
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